



EUUS TOURS

Travel Asia

当地酒店 Local Hotel 3+4 ★

6 4  
天 晚

# 潮游韩国

📍 首尔+春川+龙仁

## 第一天 吉隆坡 / 仁川

机上用餐

从吉隆坡机场出发, 办理登机手续, 然后乘搭国际航班飞往美丽的韩国。

## 第二天 仁川 / 春川市 / 仁川

早 / 午: 春川炒鸡 / -

抵达仁川机场后, 由专业的当地导游接机然后驱车(2个小时)前往春川市享用最出名的春川炒鸡之后将带领前往乘坐游船抵达冬季恋歌的拍摄场地**南怡岛**-春夏秋冬美不胜收的人气景点, 你可以欣赏韩国少有的人工湖泊美景, 以其美丽的自然风光和宜人的环境而受欢迎。岛上有丰富的自然景色, 包括树木、湖泊、花园以及季节性的风景。之后前往**小法兰西(含门票)**体验法式风情, 这里是模仿法国而建的, 公园内的16栋法式建筑中可以买到法国风味的小吃、衣服和居家用品。此外, 这里也是韩剧中经常出现的拍摄地。2021年开业的**意大利村(含门票)**就在小法国村的隔壁, 现在是加平的最新热点! 意大利村由木偶奇遇馆、达芬奇展览馆、木偶剧院、卡拉拉画廊、意大利文化中心等多个主题组成。在这里可以充分体验意大利的感性, 拍出美美的照片。韩国的**江春铁路自行车(4人一车)**最早由庆尚北道闻庆市开始, 已经有十几年的历史了, 深受韩国人的喜爱。而受到一些韩流综艺的影响, 慕名而来的海外游客们也渐渐多了起来。将原有的铁路加以利用, 在慢节奏里一路上欣赏不同的自然风光, 别有一番风趣呢! 然后驱车返回仁川办理入住酒店手续休息。

酒店: 仁川机场里维埃拉酒店或同级(当地4星级酒店)

## 第三天 仁川 / 龙仁市 / 仁川

早 / 午: 参鸡汤 / -

早餐后, 驱车前往龙仁市的**韩国民俗村**再现了朝鲜后期的生活, 是韩国人和外国人必去的一处名胜。村内有传统住宅260余座, 民俗资料3万多件。这里可以让人了解到朝鲜时期人们的生活。民俗村的规模庞大, 内容丰富, 会给人仿佛乘坐时空列车回到朝鲜时代的错觉。韩国朝鲜王朝第22代君主——正祖大王将父亲思悼世子的陵墓从杨州市拜峰山迁奉至当时朝鲜最大的风水宝地——**水原华城**。水原华城不仅是正祖一表孝心的见证, 更是在党派之争混乱的形势下, 为了根除党派政治而所建立的城池, 同时也是为了能够更好地利用位于首都南方的边防要塞。尔后, 将送往**韩国人参专卖店**和**化妆品专卖店**。-->

--> 之后安排**《涂鸦秀》**是世界最初的现场绘画表演秀。在极短的时间内如魔法般呈现在舞台上的绘画作品不仅具有很高的艺术性, 在与音乐、舞蹈和现代多媒体技术结合的崭新的表演形式下更富有观赏性。前往**土特产店**自由购买韩国当地特产。

酒店: 仁川机场里维埃拉酒店或同级(当地4星级酒店)

## 第四天 仁川 / 首尔

早 / 午: 韩式自助烧烤 / -

早餐后, 前往参观**景福宫(含门票)**, 此宫建于1394年朝鲜李朝时代, 有五百余年历史。然后参观**国立民俗博物馆(周二闭馆)**, 展示韩国的传统生活方式的地方, 是韩国唯一全面展示民俗生活历史的国立综合博物馆。接着前往**紫菜博物馆**参观, 也将安排**体验DIY制作泡菜**, 在专人指导下及采用韩国正宗配料, 充份享受自己制作泡菜的乐趣, 亲身体验国泡菜的魅力。随后, 安排**传统韩服体验**, 全团贵宾均将成为今天的最佳男女主角, 换上古代传统的韩服, 体验韩国传统文化。过后前往**赤松专卖店**和**护肝宝专卖店**。接着前往**敦义门博物馆**是汉阳都城西城门内的第一个村子, 不仅具有其历史价值, 也承载着近现代首尔的生活和记忆, 通过首尔式城市复兴方式, 重新诞生为城中村的历史文化空间。毕后, 前往**明洞时尚街**及**乐天免税店**, 此外还有各种品牌店聚集在中央大街的两边。

酒店: JK花朵酒店或同级(当地3星级酒店)

## 第五天 首尔

早

早餐后, 全天自由活动。你可参加自费项目一日游爱宝乐园或乐天世界(含入门票和来回接送) 人数少于5人将安排司机兼导游

4-5人 - KRW181,000一人(预计RM670一人)

6-7人 - KRW175,000一人(预计RM648一人)

8-9人 - KRW127,000一人(预计RM470一人)

10-14人 - KRW115,000一人(预计RM426一人)

酒店: JK花朵酒店或同级(当地3星级酒店)

## 第六天 首尔 / 吉隆坡

机上用餐

早上办理退房手续便前往国际机场乘搭豪华班机, 带着美好回忆飞返吉隆坡。

- 倘若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代  
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 在主要节日, 商业展览, 旅游旺季期间, 住宿酒店可能需要安排在另一个城市。  
During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。  
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

## 行程特点 Highlights :



### 韩国热门打卡景点

- 小法兰西 Petite France
- 江春铁路自行车 (四人一车) Railbike(4 pax per unit)
- 涂鸦秀 Painter Show

## 特点美食 Meal Highlights:



- 春川炒鸡 Dakalbi
- 参鸡汤 Samgyetang
- 韩国自助烧烤任吃 Korean BBQ buffet

**6 4**  
Days Nights

# FANTASTIC KOREA

📍 SEOUL+ CHUNCHEON + YONGIN

### Day 1 KUALA LUMPUR / INCHEON

MOB

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Korea.

### Day 2 INCHEON / CHUNCHEON / INCHEON

B / L: DAKALBI / D: OWN

Upon arrival at Incheon Airport, you will be met by a professional local guide who will drive you to Chuncheon City, a 2-hour drive away, where you will have the opportunity to savor the famous Chuncheon-style fried chicken. After, you will be led to take a boat trip to the filming location of "Winter Sonata" on **Nami Island**, a popular destination known for its stunning beauty in all four seasons. Here, you can enjoy the picturesque views of an artificial lake, making it a sought-after location for its natural landscapes, including trees, lakes, gardens, and seasonal scenery. Next, you will visit **Petite France** to experience the French atmosphere. This place is designed to emulate the charm of France, with 16 French-style buildings offering French snacks, clothing, and household items. Additionally, this location is frequently featured in Korean dramas. Adjacent to Little France, you'll find the **Italian Village**, which opened in 2021 and has become one of Gapyeong's latest hotspots. The Italian Village comprises several themed areas, such as the Puppet Encounter Hall, Da Vinci Exhibition Hall, Puppet Theater, Carara Gallery, and the Italian Cultural Center. Here, you can immerse yourself in the essence of Italy and capture beautiful photos. Korea's **Gangchun Rail Bike (4 people per bike)** originated in Mungyeong City, North Gyeongsang Province, over a decade ago and has gained popularity among Koreans. Thanks to the influence of Hallyu (Korean Wave) variety shows, more and more overseas tourists have also been drawn to this unique experience. Utilizing the existing railway tracks, you can enjoy different natural landscapes at a leisurely pace, offering a unique and enjoyable experience. After, you will drive back to Incheon to check in at your hotel and rest.

**Hotel: Hotel Riviera Verium Airport or similar (Local 4 Stars Hotel)**

### Day 3 INCHEON / YONGIN / INCHEON

B / L: SAMGYETANG / D: OWN

After breakfast, drive to the **Korean Folk Village** in Yongin, which vividly recreates the late Joseon period's way of life. It is a famous attraction for both Koreans and foreigners. The village boasts over 260 traditional houses and more than 30,000 pieces of folk data, providing visitors with insight into the daily life of the Joseon period. The vast scale and rich content of the Folk Village may make you feel as if you've traveled back in time to the Joseon era. During the Joseon Dynasty, King Jeongjo, the 22nd monarch, moved the tomb of his father, Crown Prince Sado, from Yangju to **Suwon Hwaseong**, the largest Feng Shui treasure land in Korea at the time. Hwaseong not only bears witness to King Jeongjo's filial piety but was also built to eradicate political factionalism in a turbulent political environment. It served as a strategic fortress located to the south of the capital.-->

-->After, there will be visits to a **ginseng shop** and a **cosmetics outlet**.

Following this, you will experience a **Painter Show**, which is the world's first live painting performance. Painting works magically appear on the stage in a very short time, not only demonstrating high artistic value but also combining music, dance, and modern multimedia technology to create a captivating performance. You will also have the opportunity to purchase **local Korean products shop**.

**Hotel: Hotel Riviera Verium Airport or similar (Local 4 Stars Hotel)**

### Day 4 INCHEON / SEOUL

B / L: KOREAN BBQ / D: OWN

After breakfast, visit **Gyeongbokgung Palace**, which was built during the Joseon Dynasty in 1394 and has a history spanning over 500 years. Following this, visit the **National Folk Museum (closed on Tuesdays)**, which showcases the traditional way of life in Korea. It is the only national comprehensive museum that presents the history of folk life in Korea. Next, visit the **Seaweed Museum** and participate in a **DIY kimchi-making experience**, guided by an expert and using authentic Korean ingredients. You will thoroughly enjoy the process of making your own kimchi and experience the charm of this traditional Korean dish. Following that, enjoy a **traditional hanbok-wearing experience**, where all guests will become the stars of the day, donning ancient traditional Korean clothing and immersing themselves in Korean traditional culture. After, you will visit a **Redpine Shop** and **Huganbo Shop**. Then, head to the **Donuimun Village Museum** History & Culture Park, which is the first village inside the western gate of Hanyang, the former capital city of Korea. It holds historical value and embodies the life and memories of modern Seoul. Through a revitalization process, it has been transformed into a historical and cultural space within the city. Finally, proceed to **Myeongdong Street** and the **Lotte Duty-Free Store**. You'll find various brand stores lining both sides of the central street.

**Hotel: Hotel JK Blossom or similar (Local 3 Stars Hotel)**

### Day 5 SEOUL

B / L: OWN / D: OWN

After breakfast, free at your own leisure. You can join optional tour to Everland or Lotte world with round trip transport & entrance ticket. Less than 5 pax will arrange driver cum guide.

**4-5 pax – KRW181,000 per pax (Estimate RM670/pax)**

**6-7 pax – KRW175,000 per pax (Estimate RM648/pax)**

**8-9 pax – KRW127,000 per pax (Estimate RM470/pax)**

**10-14 pax – KRW115,000 per pax (Estimate RM426/pax)**

**Hotel: Hotel JK Blossom or similar (Local 3 Stars Hotel)**

### Day 6 SEOUL / KUALA LUMPUR

MOB

After check out hotel, transfer to airport for your departure flight return Kuala Lumpur. Home sweet home.

联络方式 Contact :

价格 Price :

出发日期 Departure Date :